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Abstract (en)
[origin: WO8802810A1] A regulating arrangement for the initial fuel supply and flow into an internal combustion engine with a fuel injection system
comprises two centrifugal regulators (5b, 5a) and two adjusting rods (4, 3). All the parameters relating to operation are transmitted to the pump
or pumps by means of this arrangement using adjusting rods. The arrangement is designed in such a manner that it can be accommodated in an
extremely small space and can even be integrated in the engine.

Abstract (fr)
Un agencement de régulation pour le début d'amenée de carburant et son débit dans un moteur à combustion interne à injection se compose de
deux régulateurs centrifuges (5b, 5a) et de deux tiges de réglage (4, 3). Tous les paramètres liés au fonctionnement sont transmis à la ou aux
pompes par cet agencement à l'aide des tiges de réglage. L'agencement est conçu de telle manière qu'il se loge sous un très faible encombrement
et s'intègre même dans le moteur.
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